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ingevolge artikel 42 van het reglement van orde voor de vergader 
___________________ gemeenteraad van de gemeente Gennep____

gen van de

Voorstel nr. : motie vreemd aan de orde

De raad van de gemeente Gennep in vergadering bijeen d.d. 27 janttari-202t> -
Gemeente Ger nep

Onderwerp:

Motie 20K-in de geest- bomenplan gemeente Gennep 2 7JA.UC2

De Raad,
gehoord de beraadslaging, 
Verzoekt het college:

No 363232

• In 2020 te komen met een dynamisch plan om de komende 8 jaar te streven om 
nieuwe bomen in de gemeente Gennep te planten. In de geest te streven naar 
20K (20.000 bomen). Dit cijfer niet als absoluut cijfer, maar om de grote ambitie 
en opgave die de gemeente zich stelt tot uitdrukking te brengen.

• In 2020 meteen een aanvang te nemen met de start van een eerste fase van 
uitvoering van dit 20K-bomenplan Gennep

Een aanpak te realiseren waarbij natuurverenigingen, scholen, Dichterbij, Dorps - 
en Wijkraden en diverse verenigingen en natuurlijk ook inwoners en bedrijven 
betrokken worden of kunnen worden bij de planvoorbereiding, uitwerking en het 
onderhoud. Te streven naar meer bos en bomen, en dit ook met en via 
grondeigenaren te realiseren.

Toelichting: Een voorloper van deze motie is besproken in de raad van 2 november 2019. 
Na toezeggingen van het college is deze motie ingetrokken.

Tijdens de vergadering van 16 december 2019 heeft het college n.a.v. schriftelijk vragen 
inzake de uitwerking van de gedane toezegging van onze fractie gemeld bezig te zijn met 
een gemeentelijk plan van aanpak. Het college heeft tevens gemeld dat we gaan 
inschrijven op het provinciale programma (hierover zie verderop).
Het Plan van Aanpak was, volgens de portefeuillehouder, op 16 december 2019 in 
concept gereed en de portefeuillehouder heeft in de raadsvergadering aangegeven dat 
het op 17 december 2019 maar uiterlijk in ieder geval volgende week in het college 
behandeld zou worden en ter inzage zou komen van de gemeenteraad.
{bron beeldopname vergadering 16-12-2019).
Tot nu toe is er geen collegebesluit genomen en ter inzage gekomen inzake het plan van 
aanpak van de gemeente Gennep.

De diverse overheden in Nederland staan op dit moment voor nogal wat opgaves op het 
gebied van natuur, water, landbouw en landschap.

De Provincie Limburg heeft het initiatief genomen om een ambitieus bomenplant-



programma op te zetten. De provincie wil binnen twee Statenperiodes 1 miljoen bomen 
planten, (het oorspronkelijke idee is van het CDA-Limburg dat in het huidige provinciale 
collegeprogramma is verwerkt).

De SP heeft in oktober 2019 samen met Groen-Links een voorstel gelanceerd in de 
Tweede Kamer voor een Nationaal Bomenplan. "Voor elke Nederlander een boom". Deze 
partijen willen natuurgebieden uitbreiden en subsidies voor boeren die bos aanplanten.

De Europese Unie voor 2050 de Green Deal inzet om in Europa 2 miljard extra bomen te 
planten om een bijdrage te leveren aan de klimaatdoelen.

Met deze motie: het 20K-bomenplan willen we in Gennep bewerkstelligen dat we een 
ambitie neerzetten.
Tenslotte is een van de speerpunten van onze gemeente het versterken en benutten van 
natuur en landschap (coalitieakkoord pag.16)
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